



「牽蝶康兒中心」「慧妍雅集」 支票捐贈儀式

為有特殊需要兒童提供的學前服務需求不斷上升，他們除了面對輪候服務時間不斷延長外，接受學前兒童康復服務的費用動輒需要數千元，亦大大加重服務使用者家庭的負擔，而部分家庭更因為未能負擔學費，延誤子女發展黃金時期。

一直認同本會服務的慧妍雅集向牽蝶康兒中心捐出港幣453,600元，資助有特殊需要兒童的低收入家庭接受適時的服務，並於本年6月23日假牽蝶康兒中心舉行支票捐贈儀式。

當日慧妍雅集執行委員會會長陳法蓉小姐帶領一眾慧妍雅集成員，包括王愛倫小姐、朱希敏小姐、莊思明小姐、梁小冰小姐、王殷廷小姐、李惠欣小姐及吳淑明小姐出席支票捐贈儀式。陳法蓉小姐代表慧妍雅集將象徵善款的支票交到扶康會主席郭鍵勳博士BBS，JP手上。而一眾的慧妍雅集成員展現愛心的一面，與中心的服務使用者打成一片，盡顯關懷。



Cheque Presentation Ceremony of Wai Yin Association to Hin Dip Hong Yee Centre

Demand for pre-school rehabilitation service provided for children with special needs has been growing continuously. For the service users and their families, not only do they have to face the situation where the waiting time for rehabilitation service has been constantly extending, but they also have to carry the increasing financial burden since a large amount of money, usually amounting to a few thousand dollars, is often required for pre-school rehabilitation service. Therefore, some children missed the best opportunity to develop their potential because their families were not able to afford the service fees.

Wai Yin Association has all along supported and recognized the service of our Society. It has therefore decided to donate \$453,600 to Hin Dip Hong Yee Centre. The donation will be utilized to subsidize low-income families so that the children with special needs of such families could receive timely rehabilitation service. The Cheque Presentation Ceremony was held on 23 June 2016 at Hin Dip Hong Yee Centre.

On the day of the event, Ms. Monica CHAN, President of Wai Yin Association's Executive Committee, attended the Cheque Presentation Ceremony along with a group of members of Wai Yin Association, including Ms. Ellen WONG, Ms. Hyman CHU, Ms. Lisa CH'NG, Ms. Siu Bing LEUNG, Ms. Edith WONG, Ms. Cezarine LEE and Ms. Karen NG. On behalf of Wai Yin Association, Ms. Monica CHAN presented the cheque, which symbolizes donation, to Dr. Joseph KOWK, BBS, JP, Chairman of Fu Hong Society. The members of Wai Yin Association were all very caring and friendly and they bonded with the service users of the Centre by playing with them.

